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Veenendaal, 18 mei 2021  

Betreft: schriftelijke vragen aan het college betreffende het aanbieden van informatica op onze 

middelbare scholen 

 

Geacht College,  

 

Vanuit onze achterban ontvangen wij meerdere signalen dat werkgevers in Veenendaal veel moeite 

hebben met het vervullen van openstaande technische vacatures. In het bijzonder de zoektocht naar 

geschikt IT-personeel lijkt erg stroef te gaan.  

 

Om dit probleem in de toekomst te verlichten, is het belangrijk dat er zoveel mogelijk jongeren 

enthousiast worden gemaakt voor het volgen van een technische studie. Zeker nu ICT de snelst 

groeiende sector van Veenendaal is en daarmee erg belangrijk is voor onze lokale economie. Eén van 

de manieren om dit enthousiasme aan te wakkeren is door het vak Informatica aan te bieden zodat 

scholieren kunnen ontdekken wat zij met een studie in deze richting kunnen.  

 

Naar aanleiding van deze problematiek heeft de fractie van de VVD de volgende vragen: 

 

1. Onderschrijft u als college het belang van de ICT-sector in Veenendaal? 

2. Herkend u het beeld dat IT-vacatures op het moment moeilijk zijn te vervullen voor 

werkgevers in onze gemeente? 

3. Ziet u het belang van het enthousiasmeren van de jeugd voor een opleiding in de IT? 

4. Kunt u ons vertellen of al onze middelbare scholen binnen ‘De Tweede Fase’ het keuzevak 

informatica aanbieden aan onze HAVO- en VWO-scholieren?  Zo nee, kunt u uitleggen wat 

hier de reden voor is?  

5. Bent u bereid om met scholen die dit vak niet aanbieden het gesprek aan te gaan, zo 

mogelijk met enthousiaste bedrijven in deze sector die graag meedoen met het 

enthousiasmeren van leerlingen voor dit vak? 

 

Met belangstelling kijken wij uit naar uw beantwoording.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jesper Diepeveen 

Raadslid VVD 

 

Walther Timmer  

Schaduw-raadslid VVD  


